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BR-01.0012.1.6.16.2014 

Protokół nr 82/2014 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 3 listopada 2014 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa  

 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji,  Elżbieta Koterba, Zastępca Prezydenta Miasta, Bożena 

Kaczmarska- Michniak, dyrektor Biura Planowania Przestrzennego, Ewa Olszowska-Dej, 

dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska  oraz inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie   

   miasta Krakowa (druk nr 2140). 

2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego ''Staw przy 

        Cegielni'' (druk nr 2144). 

3.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej 

         Emisji dla Miasta Krakowa  (druk nr 2167). 

4.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania Przestrzennego ''Rejon ulicy Podgórki Tynieckie'' (druk nr 2151). 

5.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Strzelnica - Sikornik'' (druk nr 2152). 

6.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

       planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Igołomska 

       Południe'' (druk nr 2153). 

7.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Igołomska 

        Północ'' (druk nr 2154). 

8.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Pychowice II'' (druk nr 2155). 

9.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Stradom'' (druk nr 2156). 

10.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

         planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Mistrzejowice - ks. Kazimierza Jancarza'' 

       (druk nr 2157). 

11.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

         planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Przylasek 

         Rusiecki'' (druk nr 2158). 

12.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

          planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kazimierz (druk nr 2159). 

13.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

       planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Czyżyny - Rejon ulicy Galicyjskiej''         

      (druk nr 2160). 
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14.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

         planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Ruczaj - Rejon ulicy Czerwone Maki'' 

       (druk nr 2161). 

15.Podsumowanie działalności Komisji w VI kadencji Rady Miasta Krakowa. 

16.Sprawy bieżące.  

  17.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie  

miasta Krakowa (druk nr 2140). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie  miasta Krakowa 

przedstawiła Ewa Olszowska-Dej, dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Anna Mroczek, Stanisław Rachwał, Jerzy Sonik, 

Dominik Jaśkowiec. 

Komisja w obecności 10 członków Komisji -  9 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,1 „wstrzymującym się”   pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały w 

sprawie  ustanowienia pomników przyrody na terenie  miasta Krakowa (druk nr 2140). 

(Opinia Nr 296/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego ''Staw 

      przy  Cegielni'' (druk nr 2144). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego ''Staw przy  Cegielni'' omówiła 

Ewa Olszowska-Dej, dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska. 

W krótkiej dyskusji głos zabrał Grzegorz Stawowy. 

Wobec braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie       

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 

''Staw przy  Cegielni'' (druk nr 2144). 

Komisja w obecności 11 członków Komisji -  11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt  

uchwały. (Opinia Nr 297/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej 

       Emisji dla Miasta Krakowa  (druk nr 2167). 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej  Emisji dla Miasta 

Krakowa  zreferowała również Ewa Olszowska-Dej. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy i Włodzimierz Pietrus. 

Wyjaśnień udzielili Ewa Olszowska- Dej oraz Marek Krokos, kierownik Referatu ds. Udzielania 

Dotacji Celowych na Zadania z Zakresu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Komisja w obecności 10 członków Komisji -  8 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

      przy 0 „przeciw”,2 „wstrzymujących się”   pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały 

     w   sprawie przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla Miasta Krakowa  (druk 

     nr 2167). (Opinia Nr 298/2014 z 3 listopada 2014r.). 
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Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego ''Rejon ulicy Podgórki Tynieckie'' (druk nr 

2151). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

      przestrzennego ''Rejon ulicy Podgórki Tynieckie'' przedstawiła Barbara Stawarz, kierownik 

      Pracowni Pras Studialnych. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

Komisja w obecności 10 członków Komisji -  10 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ''Rejon ulicy Podgórki Tynieckie'' (druk nr 2151). (Opinia Nr 299/2014 

z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Strzelnica - Sikornik'' (druk nr 2152). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego    planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Strzelnica - Sikornik'' przedstawiła Barbara Stawarz 

kierownik Pracowni Pras Studialnych. 

W krótkiej dyskusji głos zabrał Grzegorz Stawowy. 

Wobec braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Strzelnica - Sikornik'' 

(druk nr 2152). 

Komisja w obecności 9 członków Komisji -  9 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt  

uchwały. (Opinia Nr 300/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

       planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Igołomska 

       Południe'' (druk nr 2153). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego        planu 

      zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości – Igołomska Południe''  

      przedstawiła Barbara Stawarz. 

W dyskusji głos zabrał Grzegorz Stawowy. 

Komisja w obecności 9 członków Komisji -  9 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego        planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Igołomska Południe'' 

(druk nr 2153). (Opinia Nr 301/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Igołomska 

        Północ'' (druk nr 2154). 
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Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego         planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Igołomska Północ'' 

omówiła Barbara Stawarz. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

Komisja w obecności 9 członków Komisji -  9 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego         planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Igołomska    Północ'' 

(druk nr 2154). (Opinia Nr 302/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Pychowice II'' (druk nr 2155). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego         planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Pychowice II'' zreferowała również Barbara Stawarz. 

W dyskusji głos zabrał Włodzimierz Pietrus i  przedstawiciel mieszkańców. 

Odpowiedzi udzieliła Elżbieta Koterba, Zastępca Prezydenta Miasta. 

Wobec braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego         planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Pychowice II'' (druk 

nr 2155). 

Komisja w obecności 9 członków Komisji -  9 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt  

uchwały. (Opinia Nr 303/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

        planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Stradom'' (druk nr 2156). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego         planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Stradom'' omówiła Barbara Stawarz. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego         planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Stradom'' (druk nr 2156). 

(Opinia Nr 304/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Mistrzejowice - ks. Kazimierza 

Jancarza''        (druk nr 2157). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

     przestrzennego obszaru ''Mistrzejowice - ks. Kazimierza Jancarza''    przedstawiła Barbara 

     Stawarz. 

W krótkiej dyskusji głos zabrał Włodzimierz Pietrus. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt  
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uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru ''Mistrzejowice - ks. Kazimierza Jancarza''  (druk nr 2157). 

(Opinia Nr 305/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Przylasek 

 Rusiecki'' (druk nr 2158). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania    

   przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Przylasek  Rusiecki''   zreferowała Barbara 

   Stawarz. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru ''Nowa Huta Przyszłości - Przylasek  Rusiecki'' (druk nr 2158). 

(Opinia Nr 306/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

     planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kazimierz (druk nr 2159). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego           planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Kazimierz  przedstawiła Barbara Stawarz. 

Wobec braku   głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie pozytywną 

opinię do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego    planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Kazimierz (druk nr 2159). 
Komisja w obecności 7 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt  

uchwały. (Opinia Nr 307/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Czyżyny - Rejon ulicy Galicyjskiej''         

(druk nr 2160). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego        planu 

      zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Czyżyny - Rejon ulicy Galicyjskiej''   zreferowała 

      Barbara Stawarz.   

W krótkiej dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy i Stanisław Rachwał.           

Wobec braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Czyżyny - Rejon ulicy 

Galicyjskiej''   (druk nr 2160). 

 

Komisja w obecności 7 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt  

uchwały. (Opinia Nr 308/2014 z 3 listopada 2014r.). 
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Ad.14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

      planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Ruczaj - Rejon ulicy Czerwone Maki'' 

       (druk nr 2161). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego       planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Ruczaj - Rejon ulicy Czerwone Maki''   omówiła 

Barbara Stawarz. 

W krótkiej dyskusji głos zabrał Grzegorz Stawowy. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego       planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Ruczaj - Rejon ulicy Czerwone Maki''   (druk 

nr 2161). (Opinia Nr 309/2014 z 3 listopada 2014r.). 

 

Ad.15 

Podsumowanie działalności Komisji w VI kadencji Rady Miasta Krakowa. 

 

Ad.16  

  Sprawy bieżące. 

  Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

  Ad.17 

Oświadczenia, komunikaty. 

Brak 

   

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 17.20 

zamknął posiedzenie.       

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w nagraniu posiedzenia. Kasety z nagraniem stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu. 

                                                          

                                                                   Grzegorz Stawowy  

                                                 

         Przewodniczący Komisji 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


